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01: ＜星島日報＞海外版加強全球華人地區的資訊交流。
The overseas editions of "Sing Tao Daily" facilitate information exchange within the global Chinese communities.

02: 星島報業集團有限公司是香港唯一出版中、英雙語報章的傳媒機構。
Sing Tao Newspaper Group Limited is the only media corporation in Hong Kong publishing both Chinese and English dailies.

03: 華靈出版集團有限公司旗下圖書種類多樣化。
World Link Publishing Group Limited published a wide spectrum of Chinese books covering different subjects.
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04: 華風媒介發展顧問有限公司取得獨家授權發行＜名牌系列專書＞全球中文版。
China Touch Media Solutions & Services Limited has been granted an exclusive
global distribution right for the Brand Selection Series in Chinese language version.

05/08/09: 種類繁多的雜誌主要針對 10-40歲的讀者群。
These magazines target readers aged between 10-40.

06/07:　 泛華人力資本管理控股有限公司主打刊物：＜求職廣場＞、＜好工作＞。
"JobMarket" and "Good Jobs" are major products of Global China Human Capital
Management Holdings Limited


